

Fotbollssektionen Rasbo IK

Möte 17 augusti 2017

- Närvarande: Karin Einarsson (P05), Anna Cleve (P03/04), Björn Berglund (F06/07), Tomas Bergström (Team 10/11), Anders Lundkvist (P08), Johan Malm (senior), Malin Strömbom. Ej närvarande: Tina Ahlström (F08/09), Niklas Dahlin (P09)
- Sektionen: Förfrågan görs till P06 eftersom de nu inte längre har någon representant sedan Therese slutat. Även det nyaste laget "Team 12" ska bjudas in till kommande möten. Det är önskvärt att skicka en ersättare om man själv inte kan närvara vid något av sektionens möten. Rollerna i sektionen är inte helt spikade och det ska ses över. Johan önskar sluta som ordförande men sitter gärna kvar i sektionen som representant för seniorerna.
- Ekonomi: Kioskkassan för våren visar intäkter för kioskförsäljningen på ca 16 000 kr och för entréavgifter ca 15 000 kr. Det saknas fortfarande spel- och deltagaravgifter från två lag men löfte om inbetalning har kommit. Intäkterna för spel- och deltagaravgifter visar ca 20 000 kr lägre än budgeterat, det p.g.a. färre lag och spelare än vad som beräknades inför säsongen.
- Senior: A-lagstruppen ser riktigt bra ut, lite sämre för B-laget men A-lagsspelarna hjälper till så gott de kan. Robin stannar gärna som tränare, önskar då något högre ersättning. Han vill gå utbildningar vilket uppskattas och kommer ersättas. Det finns goda chanser för A-laget att vinna serien. Vore därför uppskattat med något bidrag till en eventuell "seriesegerfest". Sektionen beslutade att bidra med en del och frågan tas också med vid nästa HS möte, om det finns möjlighet att även de bidrar. Inför nästa säsong vore det lämpligt att de som nu spelar i P03/04 kommer till delar av seniorernas träningar. B-lagets spelare borde finnas med på laget.se, så de får ta del av de utskick som görs via sidan.
- Ungdom: Nytt lag "Team 12" har efter sommaren startat upp träningar på söndagar. P05 kommer troligtvis inte ha något eget lag nästa säsong p.g.a. för få spelare.
- Det behövs bättre information för de som önskar starta ett nytt lag. Ett dokument att lägga ut på laget.se ska tas fram. Karin påbörjar dokumentet och skickar ut till övriga för kompletteringar. Där bör t.ex. finnas information om nycklar, vilka positioner som behövs kring ett lag, kostnader, kontaktuppgifter mm.
- Det har kommit önskemål om bättre information kring IdrottOnline, laget.se och Fogis. På nästa ledarmöte föreslås att någon som är van med systemen går igenom och visar för de som är intresserade och eventuellt nya för säsongen.
- Domare: Schemat för hösten är klart och ny domaransvarig får utses till nästa säsong.
- Fotbollsskolan: Nästa år är det P06 som erbjuds att arrangera fotbollsskolan.
- Utbildning: Tina hälsar att hon varit i kontakt med Lotta på fotbollsförbundet och Jennie, så utskick kommer att göras inom kort.

- Material:** Det börjar bli ordning i containern med de nya lagbåsen. Anders har inventerat och det nödvändigaste kommer att köpas in nu. Övrigt köps in på vårens inköpsresa, då det är betydligt bättre priser där.
- Kiosk:** Det har fungerat jättebra i kiosken hittills och det har varit öppet alla A-lagsmatcher. Ibland sitter domarna kvar länge efter match, det är då ok att be dem sitta ute, så de kioskansvariga inte behöver stanna och vänta på dem innan de kan låsa.
- IP:** Det måste bli ordning på duscharna som luktar illa. Johan tar med frågan till HS som är ansvariga för anläggningen.
- Övrigt:** Sirius har målvaktsträning (för uttagna) och frågan har kommit från föräldrar om det finns möjlighet att få bidrag till detta. Eftersom Rasbo inte erbjuder målvaktsträning beslutades att sektionen står för kostnaden (i det här fallet 1 000 kr).
- Då det finns mycket att diskutera och planera inför kommande säsong och tiden är lite knapp på ordinarie möten föreslogs en planeringsdag/halvdag senare under hösten. "Doodle-utskick" görs för att hitta ett lämpligt datum.
- Johan tar med frågan till HS hur det går med foldern som skulle göra "reklam" för Rasbo IK och de olika sektionerna som finns. Utskick har gjorts till Lindbacken för fotboll/innebandy men det var tal om att göra en mer heltäckande version. En annan fråga är vilken information medlemmar som inte är aktiva får, finns något medlemsregister med adress/e-post?
- Nästa möte:** Mitten/slutet av september, "Doodle-utskick" görs.